



الاعتزاز بالماضي. الإعداد للمستقبل.
Honouring the past. Educating for the future.

23 August 2016

Dear Parents and Students

A very warm welcome to the 2016 - 2017 school year.

With privilege comes responsibility and we are fortunate to bear the founding father's name, H.H. Sheikh Zayed. Therefore, it is essential that our students follow our Code of Conduct and wear their uniform with pride at all times as members of our community.

Term 1 will **officially commence on Sunday 28 August**. Please refer to the information provided below as we have a staggered start to ensure all students transition well to their new grade.

Sunday 28 August

09:00am – 10:00am

- All **new students** in KG2 – Grade 11: Welcome to SZPAG
- All **Grade 6** students: Moving to Middle School

11:00am – 12:00pm

- All **Grade 12** students: Our 2017 graduates

Monday 29 August 08:00am – 03:00pm

- Normal school day for **all students** KG2 – Grade 12
Students should arrive by 7:50am to ensure they are prepared for their first lesson. Students who arrive after the National Anthem is played will be recorded as late.

Tuesday 30 August

- **KG1** students commence. Scheduled times previously sent to families.

Transportation

Emirates Transport bus service will commence on Monday 29 August for students who have **pre-registered** in KG2 – Grade 12. Please note routes are only available on Abu Dhabi island. Registrations received after 25 August will take **3-5 days to process** to ensure students can be allocated to a bus route. We encourage you to visit accounts this week if you wish for your child to use the transportation service.

Uniform

All students must wear the correct school uniform every day. Uniform items can be purchased from the official supplier, Zak's. Please refer to their website <https://zaksstore.com/shop/szpa/en/> for visuals, price lists and size charts or visit their store.

Keita Catering

As advised in a letter sent by GEMS on 01 May, this year the Girl's school will align with the Boy's school and offer lunches and snacks provided by Keita Catering. Students in Grades 2 - 12 may purchase food using either cash or credit. Keita are available on campus this week for parents who wish to pre-register to pay for school dining. Alternatively, students may choose to bring a healthy packed lunch and snack to school.

A **Learning Handbook (K-12) for Students and Parents** including SZPAG Expectations and Code of Conduct will be sent home in Week 1. Please refer to this handbook or our new website www.zayedcaemy.ae for further details.

We look forward to a positive year of learning for our students and continuing to work in partnership with you.

Yours sincerely



Lisa Hewitt
Principal





الاعتزاز بالماضي. الإعداد للمستقبل.
Honouring the past. Educating for the future.

أولياء الأمور والطلبة الأعزاء،

نرحب بكم ترحيباً حاراً بمناسبة بدء العام الدراسي الجديد لسنة 2016-2017.

نحن- فخورين- بكون مدرستنا تحمل اسم الأب المؤسس صاحب السمو الشيخ زايد - طيب الله ثراه-. ومع هذا الشرف تأتي المسؤولية لذا يتوجب على طلابنا الإلتزام بما تضمنته مدونة قواعد السلوك وارتداء زيهم المدرسي بكل فخر واعتزاز في جميع الأوقات كونهم أعضاء في مجتمعنا المدرسي.

سيبدأ الفصل الدراسي الأول رسمياً يوم الأحد، الموافق 28 أغسطس، لذا يرجى الرجوع إلى المعلومات المدونة في الأسفل، حيث أن بدايتنا المنظمة ستضمن للطلبة الانتقال بشكل سلس و مناسب إلى صفوفهم الجديدة.

الأحد 28 أغسطس

9:00 ص - 10:00 ص

- جميع الطلبة المستجدين للمراحل KG2-11 : الترحيب بهم في أكاديمية الشيخ زايد الخاصة للبنات.
- جميع طالبات الصف السادس: المنتقلات إلى المرحلة المتوسطة
- جميع طالبات الصف الثاني عشر : خريجاتنا للعام 2017.

الاثنين 29 أغسطس 8:00 ص- 3:00 م

- يوم دراسي عادي لجميع طلاب المراحل KG2-12
- يجب على الطلبة الوصول في تمام الساعة 7:50 ص وذلك لضمان استعدادهم للحصة الأولى. وسيعتبر الطالب متأخراً في حال وصل بعد انتهاء نشيد السلام الوطني.

يوم الثلاثاء 30 أغسطس

- بدء دوام مرحلة الروضة الأولى وفق جدول المواعيد الذي سبق إرساله لأولياء الأمور.

المواصلات :

ستبدأ خدمة مواصلات الإمارات بالعمل من يوم الإثنين الموافق 8/29 والتي سيستفيد منها الطلبة المسبق تسجيلهم بها من مرحلة رياض الأطفال إلى الصف الثاني عشر. الرجاء ملاحظة بأن الخطوط الخاصة بالنقل المدرسي متوفرة فقط داخل جزيرة أبوظبي. تأخذ إجراءات التسجيل بعد تاريخ 8/25 من 3-5 أيام وذلك للتأكد من إمكانية تحديد مسار الرحلة المناسب للطلاب المسجل. ونحن نحثكم على زيارة مكتب الحسابات هذا الأسبوع لتسجيل ابنكم في خدمة المواصلات إن رغبتم في ذلك.

الزي المدرسي:

يجب على الطلبة الالتزام بارتداء الزي المدرسي الصحيح يومياً. ويمكن شراء الزي المدرسي من المتجر الرسمي زاكس. الرجاء العودة إلى الموقع الإلكتروني <https://zaksstore.com/shop/szpa/en/> وذلك للاطلاع على الصور و قوائم الأسعار والمقاسات المتاحة أوقم بزيارة المتجر نفسه.

خدمة الطعام المدرسي من كيتا

بناءً على ما تم التوصية به في رسالة مؤسسة جيمس التي سبق إرسالها في الأول من مايو هذا العام الدراسي، سوف تتماشى أكاديمية الشيخ زايد للبنات مع أكاديمية البنين وعليه سيتم توفير وجبات الغداء والوجبات الخفيفة هذا العام من كيتا لخدمات الطعام. و يمكن للطلبة في الصفوف من 2 - 12 شراء الوجبات الغذائية إما نقداً أو عن طريق البطاقة. و تتواجد كيتا هذا الأسبوع في مبنى المدرسة وذلك في حالة رغب أولياء الأمور بتسجيل أبنائهم مسبقاً للدفع لخدمة الطعام. عدا عن ذلك، يمكن للطلبة إحضار غذائهم الصحي ووجبة خفيفة إلى المدرسة معهم.

سيتم إرسال نسخة من دليل التعلم للطالب وولي الأمر والذي يتضمن توقعات أكاديمية الشيخ زايد الخاصة للبنات والقواعد السلوكية في الأسبوع الأول. لمزيد من التفاصيل، يرجى الرجوع إلى هذا الكتيب أو إلى موقعنا الإلكتروني www.zayedacaemy.ae.

نتطلع لعام تعليمي إيجابي لطلابنا و نسعى لاستمرار الشراكة بيننا.

تقبلوا فائق الإحترام والتقدير



L. Hewitt

ليزا هيويت
مديرة المدرسة